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P R O T O K Ó Ł  Nr  XLVIII/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 31 marca 2010r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 13:00 

Godzina zakończenia: 16:20 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2.Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie gminy 

Mieroszów na 2010r.  

9. Projekt uchwały  Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zgody na wyodrębnienie  

w budżecie Gminy Mieroszów na 2011rok środków stanowiących fundusz sołecki. 
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Mieroszów dla niepublicznych przedszkoli i 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 

Mieroszów. 

11. Wyrażenie opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

12. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski, informacje, apele. 

15. Zakończenie obrad.    

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zwróciła się z prośbą o wniesienie do porządku 

obrad w pkt. 12 porządku obrad projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w 

sprawie zmiany Uchwały  Nr XVII/108/03 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 

listopada 2003r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów i 

określenia wynagrodzenia za inkaso. 

 

Prośba Z-cy Burmistrza Mieroszowa została przyjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie )  

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, 

że protokół z sesji która odbyła się 28 stycznia 2010r. został sporządzony  

w terminie i wyłożony  do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz został umieszczony 

na stronach BIP Mieroszów. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi  

do protokołu . 

 

Nikt nie zgłosił uwag do protokołów. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca poddała  pod głosowanie protokół. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa, odbytej w dniu 29 grudnia 2009r. został 

przyjęty 9 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad.4.Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska 

informując, że w tym okresie uczestniczyła w obradach Komisji Ogólnej, które odbyły 

się w dniach 16 lutego i 18 i 30 marca 2010r. Ponadto uczestniczyła : 

- 29 stycznia 2010r. w akademii przygotowanej przez Publiczną Szkołę Podstawową w 

Mieroszowie poświęconej podsumowaniu pierwszego półrocza, 

- 31 stycznia 2010r.  wraz z Z-cą Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorotą Bekier w 

imprezie cyklicznej pn. „Bieg Skalnika”, 

- 2 marca br. wraz z Radnym – Panem Michałem Sową oraz pracownikami urzędu 

Miejskiego w Mieroszowie w Konferencji zorganizowanej przez firmę Radnego – 

Pana Mariusza Liczbińskiego  pn. „Zawód na dziś i jutro”, 

- 12 marca 2010r.  w Rewii Rozrywki i Humoru przygotowanej przez Gimnazjum 

Publiczne w Mieroszowie, 

- 19 marca br. w  IV Międzynarodowym Festiwalu Piosenki Przedszkolnej 

zorganizowanym przez Zespół Szkolno -  Przedszkolny w Sokołowsku , 

- 27 marca 2010r. wraz z grupą radnych w otwarciu nowej przychodni – praktyka 

rodzinna Pana Piotra Polańskiego. 

Ponadto Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o korespondencji, która 

wpłynęła do Biura Rady Miejskiej :  

1.  1 lutego 2010r. wpłynęło pismo do wiadomości  z Krajowego Biura Wyborczego w 

Wałbrzychu w sprawie dokonania analizy istniejącego podziału gmin/powiatów na 

okręgi wyborcze  a także podziału gmin na stałe obwody głosowania . 

2. 22 lutego wpłynęło pismo z Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

sprawie produkcji wody w Sokołowsku. 
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3. 1 marca wpłynęło pismo do wiadomości z Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w 

sprawie wyznaczenia przystanków autobusowych przy drodze krajowej nr 35 w 

Unisławiu Śląskim. 

4. 5 marca wpłynęła skarga  od Wojewody Dolnośląskiego na Uchwałę Rady 

Miejskiej Nr XLVI/212/09 z dnia 29 grudnia 2009r.. Wojewoda zarzucił, że została 

ona podjęta z istotnym naruszeniem art. 67 ust. 2 pkt 7 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 

samorządzie gminnym. 

5. 8 marca  wpłynęło pismo od Wojewody Dolnośląskiego informujące o nowelizacji 

ustawy z dnia 2 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych innych 

aktów prawnych. 

Ponadto wpłynęły pisma od Z-cy Burmistrza Mieroszowa – Pani Doroty Bekier : 

- 19 marca 2010r.  w sprawie przekazania protokołu z Zebrania Wiejskiego 

przeprowadzonego w dniu 13 marca 2010r. w sprawie wyboru Sołtysa Sołectwa 

Golińsk, 

- 23 marca dotyczące odpowiedzi na interwencję mieszkańca gminy w sprawie 

dzikiego wysypiska śmieci, 

- 25 marca do wiadomości Rady Miejskiej  zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

administracyjnego w sprawie nielegalnego gromadzenia odpadów różnego typu. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami omówiła 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier. 

 

Omówione sprawozdanie z  działalności w okresie między sesjami stanowi załącznik 

nr 2 do tego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła Z-

ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 



 5 

Omówione sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego 

protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat  zawrócił się z pytaniem czy to, że sołectwo 

Sokołowsko otrzymuje dużo więcej środków finansowych jest sprawiedliwe w 

stosunku do innych sołectw. 

 

Pani Burmistrz zauważyła, że to świadczy o tym jak działają organizacje znajdujące 

się na terenie Sokołowska. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem dlaczego na te dwie 

organizacje tj. Towarzystwo Rozwoju Sokołowska oraz Uczniowski Klub Sportowy 

„Sokołowsko” jest dotacja. Zdaniem Radnego – Pana Gubernata te organizacje 

dublują się wzajemnie w swojej działalności. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem kiedy zostanie zakupiony 

skaner do Biura Rady Miejskiej oraz czym zajmuje się Stowarzyszenie „Granica”. 

 

Radny – Pan Jerzy Żak zwrócił się z prośbą o udzielenie szerszej informacji na temat 

zaskarżonej przez Wojewodę Dolnośląskiego. 

 

Radny – Pan Krzysztof Kręzel zwrócił się z pytaniem jakie są działania podjęte w 

kierunku rozwiązania problemu gospodarki wodno ściekowej na terenie gminy 

Mieroszów po wystąpieniu gminy z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie 

gminy Mieroszów na 2010r. omówiła Skarbnik Gminy  – Pani Iwona 

Wojciechowska – Zatorska informując, że zwiększenie planu dochodów o kwotę 
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43.400 zł subwencja oświatowa wprowadzono na podstawie otrzymanego pisma z 

Ministerstwa Finansów znak ST3/4820/2/10 zwiększającego subwencję.   

 Zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 175.464,14 dotyczy GFOŚiGW, 

który w bieżącym roku nie funkcjonuje jako wyodrębniony rachunek  dlatego też 

zgodnie z nową ustawą o finansach publicznych zaszła konieczność wprowadzenia go 

do budżetu gminy. Wydatki inwestycyjne z GFOŚiGW dotyczą dwóch zadań – 80.000 

zł Przebudowa wraz z termomodernizacją Przedszkola Miejskiego w Mieroszowie 

oraz 39.269 zł Budowa urządzeń kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie. 

 Zwiększono dochody o kwotę 590.476 zł zgodnie z zawiadomieniem od 

Marszałka Województwa Dolnośląskiego o udzieleniu dotacji celowej na projekty 

prorozwojowe z przeznaczeniem tej kwoty na: rozdział 60016 § 6050 kwota 233.181 

zł Odbudowa drogi gminnej ul. Parkowa w Sokołowsku, rozdział 80104 § 6050 kwota 

239.491 zł na Przebudowę wraz z termomodernizacją Przedszkola Miejskiego w 

Mieroszowie oraz rozdział 90001 § 6050 kwota 117.804 zł na zadanie Budowa 

urządzeń kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie. 

 Ponadto otrzymaliśmy promesę z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Admin. 

przyznającą gminie Mieroszów środki na usuwanie skutków klęsk żywiołowych  

w kwocie 400.000 zł o którą zwiększono dochody gminy z przeznaczeniem na 

odbudowę mostu na potoku Sokołowiec w Sokołowsku rozdział 60078 § 6050. 

Przeniesienie w dochodach rozdział 80195 kwota 500.000 zł dotyczy korekty błędnie 

zakwalifikowanego w Uchwale Budżetowej na 2010r. dochodu w  § 6290 na § 6299 

ponieważ dotyczy to projektu współfinansowanego ze środków UE. 

Pomniejszenie dotacji podmiotowej dla instytucji kultury rozdział 92109 § 2480  

o kwotę 100.000 zł dotyczy przesunięcia tej kwoty na wydatki do rozdziału 70005  

§ 6050 i utworzenie zadania pn.  Remont budynku w Unisławiu Śląskim 4b ponieważ 

zgodnie z nową ustawą o finansach dotowane instytucje kultury nie mogą przeznaczać 

dotacji na inny cel jak działalność bieżąca. 

Przeniesienie kwoty 89.497 zł z rozdziału 80144 § 2820 do rozdziału 80104  § 2540 

nastąpiło po konsultacji z RIO Wałbrzych ponieważ pierwotnie zabezpieczone środki 

w Uchwale Budżetowej przyjęte były z niepoprawnym paragrafem i rozdziałem stąd 

również korekta załączników nr 4 i 5 do Uchwały Budżetowej na 2010 rok.   
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 W rozdziale 80195 na zadanie Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno-Sportowego 

– Gimnazjum, Szkoła Podstawowa z salą sportową I Etap zwiększono wydatki  

o kwotę 43.400 zł jako udział własny gminy.   

 W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w 

budżecie gminy po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami co jest wyłączną 

kompetencją organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały  

w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 

  

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że został 

zmieniony załącznik inwestycyjny. W wersji, którą otrzymali Radni była wymieniona 

tylko  kwota 100 tys. środków własnych, nie zostały wykazane środki zewnętrzne w 

wysokości 400 tys. zł. przez to kwota została błędnie zapisana. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, ze projekt 

uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

  

Radny – Pan Mariusz Liczbiński czy te inwestycje, które są dofinansowane z 

Dolnośląskiego Funduszy Pomocy Rozwojowej zostały z góry narzucone do realizacji. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że gmina wskazywała te 

zadania, z tym że ich zakres został określony czyli jakich zadań może dotyczyć 

dofinansowanie. Zarząd Województwa Dolnośląskiego określił te zadania w taki 

sposób, że środki mogą być wydatkowane na : sporządzanie planów 

zagospodarowania przestrzennego ( tutaj zostały określone gminy, które otrzymały 

środki tylko na sporządzenie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego), 
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na uzbrojenie terenów na strefach aktywności gospodarczej w tym dróg dojazdowych 

do tych stref, na budowę urządzeń zaopatrzenia w wodę i oczyszczania ścieków, 

programów rewitalizacji miast od 5 do 10 tys. mieszkańców , poprawy warunków 

nauczania poprzez modernizację obiektów szkolnych i przedszkolnych i programów 

edukacyjnych, mających na celu podniesienie poziomu kształcenia związanych z 

zapewnieniem fachowej kadry pedagogicznej. Tak że należało się zmieścić w zakresie 

tych zadań. 

 

Rady – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z pytaniem na jakim odcinku będzie 

remontowana droga w Sokołowsku. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że będzie to odcinek od 

Białego Orła do ul. Osiedle. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński  zwrócił się z pytaniem czy pod planowaną do 

remontu drogą nie biegnie inna infrastruktura np. wodociągowa, która w najbliższym 

czasie też będzie wymagała nakładów inwestycyjnych.  

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, ze tak naprawdę gmina nie 

wiadomo jak przebiega infrastruktura wodociągowa na terenie Sokołowska. Część tej 

infrastruktury jest zinwentaryzowana i ta część na pewno tam nie przebiega ale często 

słyszy się o takim przebiegu infrastruktury, który nie jest zinwentaryzowany. 

 

Ponadto w dyskusji nad omawianym projektem uchwały brali udział : Radny – Pan 

Krzysztof Kręzel, Przewodnicząca Rady Miejskiej, Radny – Pan Maciej Baran, Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząc a Rady Miejskiej 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie informując jednocześnie, ze 

zgodnie z zapisami Statutu Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 
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Radni odczytani z listy obecności opowiedzą się „za”, „przeciw” lub „wstrzymają się 

od głosu”. 

 

Uchwała Nr XLVIII/217/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2010r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2010r. została podjęta 

9 głosami „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni :Maciej Baran, Robert Gałązka, Jan 

Kucharski, Jacek Nahorecki, Justyna Rogulska, Michał Sowa, Elżbieta Szczepkowska, 

Mieczysław Wujda, Jerzy Żak. 

 

Przeciw podjęciu uchwały byli Radni : Ryszard Gubernat, Mariusz Liczbiński. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria 

Chmielnicka, Krzysztof Kręzel. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały  Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zgody  

na wyodrębnienie w budżecie Gminy Mieroszów na 2011rok środków 

stanowiących fundusz sołecki omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pan 

Dorota Bekier, informując, że Zgodnie z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 20 lutego 2009 

roku o funduszu sołeckim (Dz. U. Nr 52, poz.420), Rada rozstrzyga o wyodrębnieniu 

w budżecie gminy na rok 2011 środków stanowiących fundusz sołecki, podejmując 

stosowną uchwałę, w której wyraża zgodę lub nie wyraża zgody na wyodrębnienie 

funduszu w roku budżetowym. 

            Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym w ramach Gmin 

możliwe jest tworzenie jednostek pomocniczych. Sołectwa co do zasady są jednym  

z najmniejszych jednostek pomocniczych o najsilniejszych więzach łączących  

mieszkańców. Uwzględniając istotną rolę społeczności wsi w zaspokajaniu 

podstawowych potrzeb społecznych, zasadnym wydaje się zapewnienie przyznania 
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określonych środków finansowych na ten cel. Tym samym uchwała ta da duży bodziec 

prorozwojowy terenów wiejskich. Z przedstawionych względów zasadne jest przyjęcie 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, ze projekt 

uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Maciej Baran zwrócił się z do Radnych z apelem aby przekonywać 

Rady Sołeckie do występowania o te środki. 

  

Radna – Pani Elżbieta Szczepkowska zauważyła, że z informacji jakie były podane 

podczas szkolenia organizowanego przez „Kwiat Lnu” wynika, ze te środki sołectwa 

nie będą mogły wykazać jako środki własne. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że przeznaczenie tych środków jest 

określone i nie ma tam mowy o tym, że mogą one wspomóc projekt zewnętrzny. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa  zauważyła, że związku z tym, że jest określone 

wydatkowanie tych środków należy tak pisać projekt żeby była spójność. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zauważył, że jeżeli projekt będzie zgodny z celem 

na który zostały zaplanowane środki to one będą mogły stanowić wkład własny. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 



 11

Uchwała Nr XLVIII/218/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2010r. w 

sprawie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Mieroszów na 2011rok środków 

stanowiących fundusz sołecki została podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Mieroszów dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

Gminy Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier, 

informując, że niepubliczne przedszkola jak oraz placówki niepubliczne utworzone na 

podstawie przepisów wykonawczych  art. 14a ust. 7 ustawy z dnia 7 września 1991 

roku  o systemie oświaty mogą ubiegać się o dotacje z budżetu Gminy  

 o dofinansowanie  (dotacja podmiotowa udzielana jednostkom spoza sektora finansów 

publicznych na bieżącą działalność). 

Zgodnie z art. 80 ust. 4, art. 90 ust. 4 ustawy z dnia  7 września 1991 roku o systemie 

oświaty (tekst jednolity Dz. U. z 2004 roku Nr 256, poz. 2572  z późniejszymi 

zmianami) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego ustala tryb udzielania 

i rozliczania dotacji. 

W związku z powyższym niniejsza uchwała stanowi regulację prawną  

w przedmiotowej sprawie 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, ze projekt 

uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Prezes Stowarzyszenia – Pan Marcin Komorowski poinformował o zasadach 

powstawania niepublicznych przedszkoli oraz przedstawił wydatki związane z 

funkcjonowaniem niepublicznego przedszkola „SŁONECZKO” w Unisławiu Śląskim 

w roku ubiegłym. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radny – Pan Krzysztof Kręzel zwrócił się z pytaniem do Pana Prezesa ile wynosi 

opłata za wynajem pomieszczeń pod działalność. 

 

Pan Prezes Komorowski poinformował, że pomieszczenia pod działalność 

przedszkola są dzierżawione od Mieroszowskiego Centrum Kultury, opłata wynosi 

ponad 10 tys. zł rocznie. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  odczytała projekt omówionej uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVIII/219/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2010r. 

 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Mieroszów 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Mieroszów została podjęta 15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia 

Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej omówiła Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier, informując że ze względu na 

restrukturyzację Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie 

dotyczącą wyłączenia z działalności z dniem 31 grudnia 2009 roku spraw związanych 

ze świadczeniem usług w zakresie wywozu nieczystości stałych i eksploatacji 

składowiska odpadów komunalnych zasadne jest dokonanie zmiany w § 10 Uchwały           
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Nr XLIV/201/09 i wykreślenie powyższych zadań ze Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej. 

W związku z zamiarem zakupu przez Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Mieroszowie beczki asenizacyjnej do wywozu nieczystości 

płynnych na wniosek kierownika jednostki w § 10 Uchwały  Nr XLIV/201/09 zasadne 

jest poszerzenie zakresu działalności o świadczenie usług wywozu nieczystości 

płynnych. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem jak teraz  ZGKiM będzie 

świadczyć usługi w świetle tego, że na terenie gminy jest już firma która zajmuje się 

wywozem nieczystości płynnych. 

 

Z-ca Burmistrza poinformowała, że tego typu usługi może wykonywać każda firma, 

która ma zezwolenie na prowadzenie takiej działalności poza zakładem budżetowym, 

bo on nie potrzebuje zezwolenia na prowadzenie działalności, jeżeli wynika ona ze 

statutu firmy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska zwróciła się z pytaniem 

do Kierownika ZGKiM czy została przekazana informacja mieszkańcom gminy na 

temat możliwości świadczenia przez Zakład takiej usługi. 
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Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej poinformował, że 

oferta zostanie przedstawiona mieszkańcom dopiero wtedy, gdy Zakład będzie 

posiadał beczkę do wywozu nieczystości płynnych. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVIII/220/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2010r w 

sprawie  zmiany Uchwały Nr XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej została podjęta 

15 głosami „za”( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały   

Nr XVII/108/03 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 listopada 2003r. w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za 

inkaso omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier informując, że 

w wyniku wyborów przeprowadzonych w sołectwie Golińsk sołtysem została  

Pani Grażyna Szulc. W związku z tym, że Rada Miejska określiła  inkasentów podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego i od posiadania psów w osobach 

pełniących funkcje sołtysów zaistniała konieczność wyznaczenia na inkasenta 

obecnego sołtysa, a jednocześnie zmiany Uchwały Nr XVII/108/03 Rady Miejskiej 

Mieroszowa z dnia 27 listopada 2007 r. 

 
Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła dyskusje w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVIII/221/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2010r.  

w sprawie zmiany Uchwały  XVII/108/03 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

27 listopada 2003r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku  

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów  

i określenia wynagrodzenia za inkaso została podjęta 15 głosami „za”( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.13Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że na 

wszystkie pytania złożone przez Radnych na poprzedniej sesji zostały udzielone 

odpowiedzi na piśmie  

 

Ad.14.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Ryszarda Gubernata dlaczego na te dwie organizacje tj. 

Towarzystwo Rozwoju Sokołowska oraz Uczniowski Klub Sportowy „Sokołowsko” 

jest przyznana  dotacja odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, 

informując, że po pierwsze to kwota jaką podał Pan Radny nie ma nic wspólnego z 

podziałem dotacji po rozstrzygnięciu konkursu dlatego, ze kwota 20 tys. jakie 

sołectwo Sokołowsko otrzymało wynika z rozdzielenia środków z funduszu 

sołeckiego i wynika z przeliczeń liczby mieszkańców danego sołectwa. Z kolei do  

konkursu 3 wnioski  złożyły dwie organizacje z terenu Sokołowska. Wnioski były 

dobre  pod każdym względem w związku z tym zostały rozpatrzone pozytywnie. 
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 Na pytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej kiedy zostanie zakupiony skaner do 

Biura Rady Miejskiej odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza informując, że zostanie 

przeprowadzone rozpoznanie rynkowe i sprzęt zostanie zakupiony w najbliższym 

czasie. 

Na pytanie Radnej  czym zajmuje się Stowarzyszenie  Społeczno Kulturalne  

„Granica” odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza informując, ze jest to Stowarzyszenie 

z siedziba w Lubawce, zakresem działania obejmuje terytorium całej Polski i jest to 

działalność bardzo szeroka począwszy od pomocy społecznej poprzez działalność 

charytatywną, podtrzymywanie tradycji narodowych, działalność na rzecz mniejszości 

narodowej, ochrona i promocja zdrowia, działania na rzecz osób niepełnosprawnych, 

promocja zatrudnienia, aktywizacja zawodowa, upowszechnianie i ochrona praw 

kobiet, działalność wspomagająca rozwój gospodarczy itp. Głównie jest to 

organizacja, która pozyskuje środki z zewnątrz i organizuje konkursy, min. dwa 

stowarzyszenia z terenu naszej gminy otrzymały dofinansowania. W tym roku 

Stowarzyszenie będzie uruchomiało nabór wniosków. 

 

Na prośbę Radnego – Pana Jerzego Żaka  o udzielenie szerszej informacji na temat 

zaskarżonej przez Wojewodę Dolnośląskiego Z-ca Burmistrza Mieroszowa – pani D. 

Bekier poinformowała, że skarga została złożona na uchwałę w sprawie wystąpienia 

Gminy Mieroszów z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji i dotyczy 

tylko fragmentu tej uchwały tj zapisu „z dniem 1 stycznia 2010r.„. Wojewoda w 

swojej skardze wnioskuje do Sądu Administracyjnego o stwierdzenie nieważności 

właśnie tego zapisu. 

 

 Na pytanie Radnego – Pana Krzysztofa Kręzla jakie są działania podjęte w 

kierunku rozwiązania problemu gospodarki wodno ściekowej na terenie gminy 

Mieroszów po wystąpieniu gminy z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że 

w dniu dzisiejszym brała udział w Walnym Zgromadzeniu Wałbrzyskiego Związku 

Wodociągów 
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 i Kanalizacji. W pierwszej dekadzie kwietnia ma się odbyć spotkanie 

 z przedstawicielami Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji, na którym 

zostaną omówione sprawy majątkowe. Na walnym zgromadzeniu padło pytanie czy 

decyzja gmin występujących z WZWiK jest ostateczna. Pani Burmistrz 

poinformowała pozostawiła sprawę otwartą ale zwróciła uwagę na fakt z jakiego 

powodu ta uchwała została podjęta.  Ponadto zarząd Związku został zobowiązany do 

przystąpienia do prac związanych z realizacją II etapu porządkowania gospodarki 

wodno – ściekowej co do zakresu prac, bo część gmin wycofała swoje dokumentacje i 

ten zakres będzie inny. 

 

Radny – Pan Krzysztof Kręzel zauważył, ze jemu nie chodzi o sprawy własnościowe 

bo one pewnie będą się toczyć latami, tylko chodzi o to jaką gmina przyjmie 

koncepcję. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa zwróciła uwagę na fakt, że sprawy majątkowe są 

najważniejsze, bo gmina musi wiedzieć na jakim mieniu będzie funkcjonować. 

  

W powyższym temacie głos zabrali : Radny – Pan Maciej Baran, Radny – Pan Jerzy 

Żak, Radny – Pan Mariusz Liczbiński. 

 

Ad.15.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że nie otrzymał jeszcze odpowiedzi na 

wniosek w sprawie jakie wnioski zostały wysłane i do jakich  instytucji o pozyskanie 

środków zewnętrznych w 2009r i na początku 2010r.  

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała, że pracownicy przygotowują 

odpowiedź na ten wniosek ale jest to bardzo obszerny materiał i wymaga czasu, będzie 

to przedstawione do 16 kwietnia br.  
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Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji, 

żeby ten materiał trafił do Radnych przynajmniej na trzy dni przed posiedzenie 

Komisji, żeby każdy mógł przeanalizować ten dokument. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński odniósł się do głosowania nad uchwałą w sprawie 

zmian w budżecie gminy Mieroszów, informując że o tym, iż głosował przeciw 

podjęciu tej uchwały zdecydował przede wszystkim wykaz zadań inwestycyjnych. Do 

nie jest dokument, który został raz ustalony i teraz dąży się do jego realizacji. Nie ma 

w tym wspólnej koncepcji. 

 

Radna – Pani Elżbieta Szczepkowska zauważyła, że koncepcja na funkcjonowanie 

Sokołowska została ustalona przez podjęcie uchwały w kierunku utworzenia  

w Sokołowsku uzdrowiska.  

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa zauważyła, że te działania w Sokołowsku znajdują się  

w załączniku inwestycyjnym już od dawna, tylko są one wykazywane pod innymi 

tytułami, ale tytuł ma właśnie ogromne znaczenie przy staraniu się o środki. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska przypomniała, ze termin 

składania oświadczeń majątkowych upływa z dniem 30 kwietnia br.  

 

Rany – Pan Mieczysław Wujda  zwrócił się z prośbą o spowodowanie posprzątania 

chodnika od wiaduktu do Sokołowska oraz usunięcie uschniętych konarów drzew na 

tym odcinku. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z prośbą o spowodowanie usunięcia  

z chodników psich odchodów i narzucenie na właścicieli obowiązku sprzątania 

odchodów po swoich zwierzętach. 
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Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła uwagę na konieczność załatania dziury  

w chodniku przy szkole podstawowej w Mieroszowie ponieważ zagraża ona 

bezpieczeństwu dzieci idących do szkoły. 

 

Ad.16.Zakończenie obrad.    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani 

Justyna Rogulska zamknęła XLVIII sesję Rady Miejskiej dziękując wszystkim za 

przybycie. 

 

Protokołowała : 

A. Podgórska  

 


